

PM's Greetings on the occasion of Ramzan

Friends, the holy month of Ramzan has also started. While celebrating Ramzan the previous time, no one would have thought that there would be so many difficulties during Ramzan this time. However, now that the whole world is in the midst of this crisis, we have an opportunity to make this Ramzan a symbol of restraint, harmony, sensitivity and spirit of service. This time, let us pray even more fervently that the world may be freed from the Coronavirus by the time of Eid, so that it can be celebrated enthusiastically and energetically like earlier times.

Mes amis, le mois sacré de Ramzan a également commencé. Lors de la célébration précédente de Ramzan, nul n'aurait pensé qu'il y aurait tant de difficultés cette fois-ci. Cependant, maintenant que le monde entier est au milieu de cette crise, nous avons l'occasion de faire de ce Ramzan un symbole de retenue, d'harmonie, de sensibilité et d'esprit de service. Cette fois, prions encore plus avec ferveur que le monde puisse être libéré du Coronavirus au moment de l'Eid, afin qu'il puisse être célébré avec enthousiasme et énergie comme les premiers temps.